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ÓÕÍÔÏÍÉÓÔÅÉÔÅ ìå ôïí ñáäéïöùíéêü óôáèìü 
 óôç óõ÷íüôçôá ôùí  ÑÁÄÉÏ - ÃÅÖÕÑÁ 152.325
÷éëéïêýêëùí. 

Ï óôáèìüò ìáò έχει êáôáóôåß Ýíá åíçìåñùôéêü êáé 
øõ÷áãùγικό βήµα ðïõ äéáêñßíåôáé áðü óõíÝðåéá, 

áîéïðéóôßá, ðëçñüôçôá, õðåõèõνόôçôá êáé óýíåóç.

"ÑÁÄÉÏ - ÃÅÖÕÑÁ" 
Οι καλύτερες εκποµπές από τους πλέον γνωστούς 

ραδιοφωνικούς σταθµούς της Ελλάδας 
µεταδίδονται νύχτα. 

Εµείς τις ξεχωρίζουµε τις µαγνητοφωνούµε
τις προγραµµατίζουµε και τις απολαµβάνετε την 

εποµένη σε συγκεκριµένες ώρες.
ΕéêïóéôåôñÜùñï πρόγραµµα µε ότι συµβαίνει στην

πατρίδα 
Το πρόγραµµα του σταθµού ακούγεται σ’ όλο τον 

κόσµο µέσω του Διαδικτύου στη διεύθυνση: 
www.platpub.com/

Ãéá ðåñéóóüôåñåò ðëçñïöïñßåò:
3/98 Market  Street Condell Park NSW 2200 

Tel.:  97073408, Mobile: 0416066138

ΚΑΛΗ
ΧΡΟΝΙΑ

Αδελαϊδα Σύδνεϋ

Βρισβάνη

Χόµπαρτ

Πέρθη

Μελβούρνη

Καµπέρρα

152.325 MHZ

Narrowcast
FM Receiver

tune to 91.00 FM

Áí  åðéèõìåßôå åóåßò ç êÜðïéïò ößëïò óáò 
íá áðïêôÞóåôå ôï åéäéêü ñáäéüöùíï ãéá íá áêïýôå 
ôï óôáèìü ìáò êáé όλους τους Üëëïõò åëëçíéêïýò 

ñáäéïöùíéêïýò óôáèìïýò åäþ óôï Óýäíåû, 
åðéêïéíùíåßóôå ìáæß ìáò.

Διαθέτουµε επίσης
και ειδική συσκευή

για το αυτοκίνητό σας
και µπορείτε να ακούτε όλους

 αυτούς τους σταθµούς
από το ραδιόφωνο 

του αυτοκινήτου σας.

Raine&Horne South Hurstville
Shop 3, 63 Connells Point Road South Hurstville

Το γραφείο µας εργάζεται µε συνέπεια και υπευθυνότητα και στηρίζεται στους ευχαριστηµένους πελάτες µας.
Σας εξυπηρετούµε όλη την ηµέρα, όλη την εβδοµάδα, σε όλη την µητροπολιτική περιφέρεια του Σύδνεϋ.
Η 25ετής πείρα µας στο χώρο, µας δίνει τη δυνατότητα να επιλέγουµε για τους πελάτες µας τις καλύτερες 

λύσεις που αφορούν στην αγορά, πώληση, ή ενοικίαση ακινήτων ώστε η επένδυσή τους να είναι 
ασφαλής και οικονοµικά συµφέρουσα.  

 
Raine&Horne 

South Hurstville
Shop 3, 63 Conells Point Road, South Hurstville

 Web: www.rh.com.au/southhurstville
Email: michael.platyrrahos@rh.com.au

Mobile: 0427 316 888
Telephone: 02 95466100

Fax:02 95466188Μιχάλης Πλατύρραχος Νικολέττα Πλατύρραχος

ΚΥΠΡΟΣ
ΠτΔ: Ουδέν σχόλιο για 
όσους περιφρονούν 
την ΚΔ

Δεν εγκαταλείπονται οι προσπάθειες 
για σύνδεση με Πειραιά 

«Ουδέν σχόλιο» για όσους περιφρο-
νούν την Κυπριακή Δημοκρατία, 
ήταν η αναφορά του Προέδρου της 
Δημοκρατίας σε δηλώσεις του στο 
περιθώριο της επίσκεψής του στην 
Αθηνένου, όταν κλήθηκε να σχολι-
άσει τις αναφορές της πλατφόρμας 
«Ως δαμέ» και τις πολιτικές αντιπα-
ραθέσεις.
Σε ότι αφορά το χαλλούμι, ο Πρό-
εδρος Αναστασιάδης, τόνισε ότι η 
χθεσινή μέρα ήταν ιστορική για την 
Κύπρο, είπε σήμερα ο Πρόεδρος της 
Δημοκρατίας κ. Νίκος Αναστασιά-
δης αναφερόμενος στην απόφαση 
της ΕΕ για το χαλούμι.
Σε δηλώσεις του στους δημοσιογρά-
φους, μετά την επίσκεψη του στο 
εργοστάσιο παραγωγής χαλουμιού 
Pantziarou Dairies, στην Αθηένου, 
ο Πρόεδρος της Δημοκρατίας είπε 
ότι «θεωρώ πως η χθεσινή μέρα 
ήταν μια ιστορική, πραγματικά, για 
την Κύπρο, ιδιαίτερα για την οικο-
νομία, για την κτηνοτροφία, για την 
τυροκομία, γενικότερα για τις προ-
σπάθειες που για χρόνια κατέβαλλε 
η Κυπριακή Δημοκρατία, ώστε να 
κατοχυρώσει έναν από τους σημα-
ντικότερους συνεισφορείς στο Ακα-
θάριστο Εγχώριο Προϊόν. 

Τ
ις δυσκολίες που αντιμετωπί-
ζει το Υφυπουργείο Ναυτιλί-
ας για την τελεσφόρηση των 
προσπαθειών για ακτοπλοϊκή 

σύνδεση με τον Πειραιά ανέφερε ο 
Υφυπουργός, Βασίλης Δημητριάδης, 
στο ΚΥΠΕ, ο οποίος δεν παρέλειψε 
να εκφράσει την αισιοδοξία του για 
θετική κατάληξη.
Ο Υφυπουργός θεωρεί πως η ακτο-
πλοϊκή σύνδεση είναι ένα δύσκολο 
εγχείρημα, το οποίο ωστόσο εγκατα-
λείπει, εν αναμονή και των θέσεων 
της Ευρωπαϊκής Επιτροπής, για τη 
δυνατότητα προσφοράς καλύτερων 
όρων στις εταιρείες, που δεν επέδει-
ξαν ενδιαφέρον στον αρχικό διαγω-
νισμό.
Ο Βασίλης Δημητριάδης εκτιμά πως 
σε περίπου ένα μήνα θα μπορεί να 
ανακοινώσει, είτε  νέα επαναπροκή-
ρυξη του διαγωνισμού,  είτε ότι το 
εγχείρημα εγκαταλείπεται, σε περί-
πτωση που δεν υπάρξει θετική αντα-
πόκριση από τις Βρυξέλλες.
Ωστόσο ο ίδιος δηλώνει αισιόδοξος 
ότι θα δοθεί το πράσινο φως και πως, 
με τη συγγραφή ενός νέου διαγωνι-
στικού εγγράφου, που θα περιλαμβά-
νει πιο ευνοϊκούς όρους, θα υπάρξει 

το ανάλογο ενδιαφέρον.
«Είχα κάνει επαφές με περίπου 15 δι-
αφορετικούς μεταφορείς και οι λόγοι 
που δεν επέδειξαν ενδιαφέρον κατα-
γράφηκαν και αξιολογήθηκαν», είπε 
και πρόσθεσε πως, πέραν από την 
πανδημία, εντοπίστηκαν επί μέρους 
θέματα, όπως το γεγονός ότι επρόκει-
το για τακτική γραμμή, κάτι που δέ-
σμευε τα πλοία ολόχρονα.
Ο ίδιος μετέβη πριν τρεις εβδομάδες 
στις Βρυξέλλες, σε μια προσπάθεια να 
εξασφαλιστούν καλύτεροι όροι, μετα-
ξύ αυτών και η δημιουργία εποχικής 
(6-7 μήνες) αντί τακτικής γραμμής.
Αφού εξασφαλίσουμε αυτήν την ευ-
ελιξία, συνέχισε, θα μπούμε σε μια 
διαδικασία συγγραφής ενός νέου δι-
αγωνιστικού εγγράφου, διαβουλευό-
μενοι ξανά με τους μεταφορείς, έτσι 
που σε όποια νέα απόπειρα επανα-
προκήρυξης, να διασφαλίσουμε ότι 
θα υπάρχει ενδιαφέρον.
Υπέδειξε δε ότι, η οποιαδήποτε επα-
ναπροκήρυξη, θα επιχειρηθεί εντός 
του έτους, ώστε η ακτοπλοϊκή σύν-
δεση να ξεκινήσει το 2022, ενώ εξέ-
φρασε την εκτίμηση πως, με τον τρό-
πο που εξελίχθηκε η πανδημία και τα 
υγειονομικά δεδομένα και πρωτόκολ-

λα, θα ήταν δύσκολο να λειτουργούσε 
η γραμμή από φέτος.
Το Υφυπουργείο, τόνισε, θέλει η όλη 
διαδικασία να γίνει σωστά, με διαφά-
νεια και να μην είναι ένα «πυροτέχνη-
μα», που θα λειτουργήσει μόνο στα 
χρόνια που θα υπάρχει η επιδότηση 
από το κράτος.
Αναγνωρίζοντας πως πρόκειται για 
ένα δύσκολο εγχείρημα, ο Βασίλης 
Δημητριάδης διαβεβαίωσε ότι το Υφυ-
πουργείο του είναι αποφασισμένο να 
εργαστεί σκληρά ώστε να βρεθεί εκεί-
νη η φόρμουλα που θα προσελκύσει 
τις εταιρείες, αλλά ταυτόχρονα θα 
αγκαλιαστεί και από τον κόσμο.
«Είναι δύσκολο στοίχημα αλλά δεν 
εγκαταλείπουμε και είμαι αισιόδοξος 
ότι, στη νέα προσπάθεια, θα δημι-
ουργήσουμε τις προϋποθέσεις να πε-
τύχει», κατέληξε στις δηλώσεις του ο 
Υφυπουργός Ναυτιλίας. 


